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Referat fra Saga Svendborg bestyrelsesmøde 

Den 4. oktober 2022, kl. 19.00-21.00 i klubhuset. 
 
Deltagere: Wickie, Michael, Thomas, Maria, Sandra (på facetime), og Susanne (referent) 
 
 
1.  Medlemsfesten 
 Medlemsfesten blev efter en lidt sløv start hurtigt udsolgt. Desværre havde vi inden det tog fart valgt 

en mindre lokale på Børsen. Nu er der medlemmer som ikke kan deltage. 
 Det blev besluttet at øge deltagerantallet til 60. Wickie forsøger at finde et andet større lokale, evt. 

på hotel Svendborg. 
 
2.  Anlæg af ny trænings- og opvarmningsbane 
 Vi havde en længere diskussion om anlæg af banen og koordinering med kommunen. 
 Susanne skriver til Britta fra Miljø og rykker for om der er svar fra regionen i forhold til flytning af jord 

fra arealet foran klubhuset til foldarealet. 
 Thomas og Emil går i gang med gravearbejdet til den nye træningsbane i uge 42 (efterårsferien). 
 Bestyrelsen godkendte, at banen etableres med vanding og el-udtag. 
 
8. Eventuelt 
 


